

《单词百科:wbr是什么意思?wbr怎么发音?wbr的解释和用法》

英语单词wbr是什么意思?wbr怎么读?wbr怎么发音?简答网为您整理了wbr的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



wbr怎么读

wbr的读音:['d ə b ə lju:b'i:'ɑ:r]

wbr的意思

1、[医][=whole body radiation]全身照射，整体照射;

wbr的双语例句

1、In the case of best buy and Google, the value of drawbridge is obvious: bestbuy (bby) would know its ad directly contributed to a purchase, and Google could potentially charge more for that ad.

在百思买和谷歌的例子中，Drawbridge的价值显而易见：百思买能够知道其广告是否

直接促成了购买，而谷歌或许可以向那个广告收取更高费用。

2、WBR to take positive measures to post-disaster reconstruction.

WBR采取积极的措施进行灾后重建。

3、The news media: to strengthen the media's propaganda earthquake relief, and create solidarity, WBR earthquake relief social atmosphere;

新闻媒体：加强对抗震救灾的舆论宣传，营造团结互助、WBR抗震救灾的社会氛围；

4、WBR publicize the party and the government policy of quake relief policy, WBR inspire people across the country's strong commitment to disaster relief.

WBR宣传党和政府抗震救灾方针政策，WBR鼓舞全国人民抗震救灾的坚强决心。

5、According to WBR theory and the character of homonuclear system, the relaxation equations of homonuclear system with RF irradiation are deduced by means of the three-dimensional Wigner rotation matrix.

根据WBR理论和同核体系的特点，构造出了一个相应的三维转动，利用Wigner旋转矩阵的特性并借助于计算机代数语言，计算出了射频场照射下同核体系完整的弛豫方程组。

以上是简答网为您整理的wbr怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于wbr的用法、wbr的释

义、wbr的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/wbr>